
2002 Ferrari 360 - Spider - manual gearbox

Spider - manual gearbox

Sold		Drive	LHD
Year of manufacture	2002	Interior colour	Black
Mileage	52 200 km / 32 436 mi	Condition	Used
Gearbox	Manual	Location	
Number of seats	2	Fuel type	Petrol
Number of doors	2	Exterior colour	Red
Performance	400 PS / 295 kW / 395 BHP	Car type	Convertible / Roadster
Interior type	Leather	Exterior brand colour	Rosso Corsa

Description

COULEURS

Rosso Corsa, intérieur tout cuir noir

OPTIONS

Autoradio CD

Filet anti-remous

Capote électrique

Capot moteur vitré

Pédalier aluminium

Echappement sport

Climatisation automatique

Jantes Aluminium 18 pouces

Ecusson gaufré sur les appuis-tête

INFORMATIONS

Excellent état

Trousse à outils

Boîte manuelle 6 rapports

Carnet d'entretien complet, notices, double de clé

Livraison le 24/05/2002 par Eberlein Automobile Gmbh à Cassel

Suivi et entretien :

Le 02/07/2003 à 5 760 kms

Le 27/05/2004 à 8 933 kms

Le 20/06/2007 à 13 500 kms

Le 07/04/2008 à 14 360 kms

Le 09/04/2010 à 29 506 kms

Le 27/06/2012 à 36 450 kms

Le 07/04/2014 à 45 104 kms

Le 09/09/2015 à 52 153 kms (courroies de distribution)

Produite entre 1999 et 2005, la Ferrari 360 Modena représente un jalon technique dans l'histoire de Ferrari. Le V8 3.6L développe 400 chevaux pour 1 350 kg, ce qui permet d'atteindre 100 km/h en 4.6 secondes et la vitesse maximale de 305 km/h.

C'est une Ferrari extrêmement agréable à conduire : performante et agile, son expérience de conduite est encore magnifiée par le fameux levier de vitesses qui tinte à chaque changement de rapport. La Modena est aujourd'hui un classique en devenir : sa fiabilité est avérée, ses coûts de maintenance réduits, et ses performances toujours d'actualité.

Notre exemplaire dans la traditionnelle teinte Rosso Corsa avec intérieur en cuir noir est dans un état exceptionnel et n'a parcouru que 52 200 kms. Dotée de la boîte mécanique et de l'échappement sport, cette auto promet de superbes sensations, les cheveux au vent. Cette Ferrari est fournie avec tous ses documents et accessoires d'origine : trousse à outils, pochette, carnet d'entretien, double de clé et notices. Entretien régulièrement, les courroies de distribution ont été faites lors de la dernière révision.

COLOURS

Rosso Corsa, full black leather interior

OPTIONS

Radio CD

Anti-eddy net

Sport exhaust

Electric soft top

Aluminium pedals

Glazed engine bonnet

Aluminium 18 inches rims

Automatic air conditioning

Relief Cavallino on headrests

INFORMATIONS

Toolkit

Perfect condition

Manual 6-speed gearbox

Full maintenance book, notices, duplicate keys set

Delivered new the 24/05/2002 in Automobile Gmbh at Cassel by Eberlein Automobile Gmbh

Maintenance:

02/07/2003 at 5.760 kms

27/05/2004 at 8.933 kms
20/06/2007 at 13.500 kms
07/04/2008 à 14 360 kms
09/04/2010 at 29.506 kms
27/06/2012 at 36.450 kms
07/04/2014 at 45.104 kms
09/09/2015 at 52.153 kms (timing belt replacement)

Produced between 1999 and 2005 the Ferrari 360 Modena embodies a technical milestone in Ferrari history.

The 3.6L V8 produces 400 horsepower for 1.350 kg allowing to reach 100km/h in only 4,6 seconds and the top speed at 305 Km/h.

Highly enjoyable to drive: efficient quick and high performing, its driving experience reached its apex thanks to the famous gear selector tinkling on the grid on each gearshift. The Modena is today a future classic car with its proven reliability, its reduced maintenance costs and its high-performance still relevant.

The vehicle presented, in a traditional Rosso Corsa livery with full black leather interior is in a perfect condition with only 52.000 kilometers covered. Equipped with the researched manual gearbox and a sport exhaust, this car promises beautiful sensations with hair blowing in the wind. This Ferrari is provided with all its documents and originals accessories: toolkit, pouch, maintenance book, duplicate keys set and notice. Regularly maintained, timing belts have been changed during the last inspection.



<https://www.classicdriver.com/en/car/ferrari/360/2002/848905>

© Classic Driver. All rights reserved.